
Referat styremøte 04.04..2022 

Tilstede: Anne-Mari Myrèn, Heidi Gundelsby, Anne Lise Storkjørren, Kate Rieber Terjesen, Camilla 

Rødland og Linn-Jeanette Krogstad Johansen (via telefon) 

Frafall: Lasse Harms og Mette Folmer Ystrøm 

 

26/22 Godkjenning av referat  

- Godkjent 

27/22 Økonomi  

- Økonomien er god. 

                 317 medlemmer 

28/22 Bom  

- Årsmøtet har godkjent videre jobbing med bom ute ved veien. Styret bestemmer i 

kveld at vi ønsker å se hvordan denne sesongen går før vi evt jobber videre med 

saken. 

29/22 Dugnad  

- Anne-Mari møter «Måke-Knut» for å se på mulighetene for å planere ut og 

klargjøre underlaget på aktivitetsbanen. 

- Per tar lyktestolpene og kutter de for å kunne gjenbruke de som balanseelement i 

aktivitetsbanen og sittestubber på bålplassen. 

- Anne-Mari snakker med Nita ang henting av subuss og singel 

- Heidi og Anne Lise skisserer opp aktivitetsbanen 

- Utvendig på huset må det byttes kledning, vaske og male fasade, fixe overbygg i 

kjelleren/evt rive det og bytte utgangsdører. 

- Generell rydding inne i huset 

- Vårrensk på uteområdet 

- Sjekke tilgang til vann i utekran 

- Legge ut meningsmåling ifht hva folk kan stille opp på. 

- Kjøpe vannslangetrommel 

30/22 Eventuellt 

- Fordele banen/området til de forskjellige aktivitetene på helg og ukedager, pluss 

parkeringsområder. Kate tar ansvar. 

- Blåbærstevne til høsten; Anne-Mari kontakter agilitygruppa v/Beathe ang dette. 

- Capser til klubben; Kate bestiller 150 stk 

- Lasse bestiller chipleser og sjekker videre ang startpistol. 

- Mail fra Torunn ang krakk på grusbanen og luft i hjula på trallene; det fixes! 

 

 



- KURSOPPDATERINGER – 

-Påmeldte som ikke betaler eller ikke møter opp-webmaster kontaktes for å prøve 

å finne en mulighet for å gjøre om på påmelding/betaling av kurs.  

-Evaluering av kurs viser at en del deltager har litt høye krav til hva vi skal tilby. 

Som f.eks. skilt og fullt regelverk til rallylydighet 

-Vi må sette opp budsjett for alle kurs. Timer, hvor, antall deltagere og betaling til 

instruktør. Dette for at det ikke skal oppstå noen uklare situasjoner i etterkant av 

kurs. 

-3 instruktører mener 8 deltagere er for mange for en kursinstruktør 

KURS TAES OPP SOM EGET PUNKT PÅ NESTE STYREMØTE!  

 

- Foredrag til høsten v/Carina Josefine 8. oktober; Linn-Jeanette lager plakat og 

arrangement på Facebook 

 

Neste styremøte 26.04.2022 18.30 på klubbhuset! 

 

 

18.04.2022 

Camilla Rødland 


